

HKMA David Li Kwo... 香港管理專業協會李國寶中學 **HKMA David Li Kwok Po College**

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 Tel: 2626 9100 Fax: 2626 9311 電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

校長先生/女士鈞鑒:

誠邀參與網上開放日 2020

香港管理專業協會李國寶中學是一所具規模的直資學校,以提供全人教育為使命,務求 讓學生得到全面和均衡的發展,並發揮潛能、盡展所長。本校致力推廣校園關愛文化, 並營造一個多元文化的學習環境,以培育學生掌握兩文三語及具備國際視野。多年來本 校學生在學業及其他範疇均取得十分驕人的成績。

為了讓家長及同學進一步了解本校學習環境及校園生活,學校將於 12 月中舉行網上開 放日。現誠邀閣下、貴校老師、學生及家長參與是次活動,詳情如下:

日期:

12月12及13日(星期六及日)

:間部

上午9時至中午12時

主題:

擁抱挑戰·成就卓越

活動:

虚擬校園游、學生現場表演、校園生活影片(介紹學生學習情況及於學

術和其他範疇的成就)、網上互動遊戲、網上入學咨詢等

登入方法: 於活動當天早上 9 時正,透過本校網頁 (http://www.hkmadavidli.edu.hk)

上之連結登入網上開放日 2020 專頁

本校十分認同平等教育的重要性,因此設有學費減免計劃,為有經濟困難的學生(包括 下領取綜合社會保障援助或學資處財政資助的家庭),提供全額或半額學費資助。我們 希望每一位學生,不論背景,都有平等機會接受優質全人教育,並在愉快的學習環境下 享受校園生活。

隨函附上本校小冊子及網上開放日 2020 海報,以茲細閱。如有垂詢,請致電 2626 9100 與助理校長(公共關係)高國榮老師聯絡。

祝好

2020年11月20日



8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong Tel: 2626 9100 Fax: 2626 9311 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

20 November 2020

Dear Principal,

Invitation to Virtual Open Days 2020

Running under the Direct Subsidy Scheme, HKMA David Li Kwok Po College is a well-established school whose mission is to provide an all-round education for the total development of students, and for unleashing students' potential and talent. At the school, we promote a caring, supportive culture and a multi-cultural environment where students can develop language proficiency and an international outlook. Over the past years, our students have been able to attain consistently outstanding achievements in both academic and non-academic domains.

To enable parents and their children to explore our campus and gain an insight into life at our school, we will be hosting Open Days online this mid-December, and we would like to cordially invite you, your teaching staff, as well as students and parents to join the event, details of which are outlined below:

Date:

Saturday and Sunday, December 12 & 13

Time:

9:00 am - 12:00 nn

Theme:

Embrace Challenges • Succeed and Excel

Event highlights:

Virtual campus tour, live performance by students, videos showcasing students' learning and achievements in academic and non-academic areas, online interactive games, online

admission helpdesk, etc.

Login:

The link to Virtual Open Days 2020 will be posted on our school

webpage (http://www.hkmadavidli.edu.hk/) at 9:00 am on both

days.

Subscribing to an equal opportunity policy, the College offers a financial assistance scheme whereby needy families (including those receiving Comprehensive Social Security Assistance or assistance from the Student Financial Assistance Agency) will be granted either full or half-level school fee reduction. This is to ensure that all students, irrespective of their backgrounds, will have an equal opportunity to receive a well-balanced education and enjoy a happy school life.

Attached please find a copy of our College Booklet and the poster of our Virtual Open Days 2020 for your information. Should you have any questions, please feel free to call Mr John Ko, our Assistant Principal (Public Relations), on 2626 9100.

Yours faithfully,

Tracy Cheung Principal





OPENDAYS 2020

Embrace Challenges · Succeed and Excel

